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Förvaltningsgruppsmöte den 16 september 2021 

Arbetsgivarrepresentanter 
Kristin Lidman, HR-chef 
Maria Härenstam, avdelningschef 
Jesper Ackinger, stadsdelsdirektör 
Christer Bergman, sekreterare 
 
Arbetstagarrepresentanter  
Lärarförbundet – Katarina Lindbäck Tell 
Vision - Renata Tisell 
SSR – Maria Lundqvist 

Tid: Kl. 13.00 – 13:42 

Plats: 
Skype 
 

§ 1  
Anmälan av övriga frågor och fastställande av dagordning  
Dagordningen fastställdes.  

§ 2  
Dag för justering och val av justerare 
Protokollet från dagens möte justeras av alla närvara fackförbund 
den 20 september 2021. 
 
§ 3  
Föregående protokoll och eventuella kvarstående frågor 
Lärarförbundet ställer en fråga om återkopplingen om friskvården, 
vid vilket datum det skulle ske? Kristin Lidman återkommer med 
informationen senast den 18 november. 
 
Protokollet från föregående möte lades till handlingarna. 
 
§ 4  
Information från arbetsgivaren  
Jesper Ackinger informerar om att de på chefsmötet tagit upp 
medarbetarsamtalet och lyft frågan utifrån vad som tagits upp på 
föregående FVG. Förvaltningen fortsätter jobba med frågan för att 
rusta både chefer och medarbetare med rätt verktyg. 
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Det finns för närvarande en person med konstaterad smitta i en 
verksamhet driven på entreprenad. Det finns ingen konstaterad 
smitta i våra egna verksamheter. Förvaltningsledningen har börjat 
diskussionen om hur återgången till arbetet (på kontoret) ska ske för 
att inte skapa onödig trängsel. PAS håller på och tar fram stadens 
centrala riktlinjer vilka borde komma snart och som ledningen 
måste ta ställning till.  
 
Gällande rekryteringar kommer det en ny avdelningschef för 
förskoleavdelningen nästa vecka och en rekrytering av en ny 
parkingenjör har påbörjats. 
 
Lärarförbundet ställer en fråga om det minskade barnantalet i 
stadsdelen och ber förvaltningen redogöra för det. Maria 
Härenstam berättar att det just nu sker ett större barntapp än vanligt. 
Prognoser visar att antal barn kommer att minska fram till år 2040. 
Samtidigt växer stadsdelsområdet vilket gör att vi måste se över alla 
våra lokaler, hur funktionella de är för verksamheten, geografiskt 
läge, avtalslängd och hur renoveringsbehoven är. Inom förskolan så 
kommer SLK att beställa en djupare analys om barnprognonsen för 
hela staden. 
 
De fackliga företrädarna hade inga övriga frågor 
 
 
§ 5  
Arbetsmiljö och hälsa 
Kristin Lidman informerar om följande: 
 
 Sjukfrånvarouppföljning halvår 2021 

 
Visar en halvårsrapport om sjukfrånvaron under 2021. Det har legat 
jämt under 2021 och rullande tolv har sänkts en del beroende på 
vilken avdelning det gäller.  Pandemin är fortfarande märkbar och 
syns genom att  mellantidssjukfrånvaron har ökat. Det går ännu inte 
att se om långtidsfrånvaron har ökat. (bilaga 1).  
 
 Gemensam reflektion, Arbetsmiljöverkets inspektion 

 
Kristin Lidman pratade med Ann Marklund efter inspektionen som 
sa att förvaltningen gjort ett bra jobb och att alla bidrog på ett bra 
sätt. 
 
Lärarförbundet anser att arbetsmiljöverket gick hårt åt 
förvaltningen men att förvaltningen skötte sig bra. 
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Vision framför att anledningen till det låga antalet tillbud är att 
förvaltningen jobbar mycket preventivt och förebyggande . 
 
Kristin Lidman för fram att det är viktigt att regelbundet jobba med 
IA. 
 
De fackliga företrädarna hade inga övriga frågor om arbetsmiljö och 
hälsa. 
 
 § 6 
Jämställdhet och mångfald 
Inget att rapportera. 
  
§ 7 
Ärenden till kommande nämndsammanträde – samverkan 
Tertialrapport 2 för Norrmalms stadsdelsnämnd 2021 
 
Jesper Ackinger informerar om ärendet som är präglad av 
pandemin. Restriktioner har inneburit att förvaltningen inte kunnat 
genomföra vissa aktiviteter. Tertialrapporten visar på ett överskott 
på ungefär 20 miljoner som främst kommer från beställarsidan och 
genom statliga bidrag. Det finns ett underskott inom 
utförarverksamheten och inom försörjningsstöd vilka balanseras 
upp av överskottet i sin helhet. 
 
Kommunal har meddelat att de inte kunde närvara på dagens möte 
men har beretts möjligheten att inkomma med synpunkter och 
frågor på ärendet. 
 
Facken hade inga övriga frågor. 
 
Ärendet är därmed samverkat. 
 
§8 
Ärenden till kommande nämndsammanträde – information 
Jesper Ackinger informerar om föreslagna ändringar i 
delegationsordningen.  
 
   
§ 9 
Information från de fackliga organisationerna   
Vision genomför just nu en insats till alla medlemmar om 
introduktion till medarbetarsamtal, vad det innebär och vad det 
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betyder. Detta för att medarbetarna ska veta vad de kan förvänta sig 
av samtalet. 
 
SSR har inget särskilt att informera om. 
 
Lärarförbundet håller på med årets löneöversyn och håller just nu på med 
avstämningar i alla stadsdelar.  
 
§10 
Övriga frågor 
 
Inga övriga frågor anmäldes. 
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